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Jaarverslag 2022 TennisVereniging Didam (T.V.D.)  

 

JAARVERSLAG BESTUUR  

Het jaar 2022 zijn we weer als ‘normaal’ begonnen, dat wil zeggen corona speelde geen grote rol 
meer in het dagelijkse (sport)leven. Er kon weer volop gebruik worden gemaakt van het clubhuis. 
Wel speelde een andere crisis, de energiecrisis een belangrijke rol. Verderop meer hierover. 

Bestuurlijk 

Onze voorzitter Eric Jansen heeft bij de ALV in 2022 aangekondigd bij het aflopen van de termijn in 
2023 te stoppen als voorzitter. Hoewel niemand op het puntje van de stoel zit om voorzitter te 
worden vinden al wel gesprekken plaats met mogelijke opvolgers.  

Wilco Fuhler, bestuurslid en voorzitter Technische Commissie, heeft een andere rol gekregen en is nu 
Bestuurslid Breedtesport1. In deze rol richt Wilco zich op de ontwikkeling van activiteiten voor 
specifieke doelgroepen. Meer informatie hierover zie de voetnoot.   

De huidige TC kent twee takken, Padel en Tennis. Beide regelen hun zaken zelfstandig en stemmen af 
waar nodig, zoals voor toernooien en competities. Wel wordt nog gezocht naar een voorzitter. 

Voorzitter van de Didams Dubbel organisatie, Hans de Weerd heeft in 2022 aangegeven te willen 
stoppen. De zoektocht naar een opvolger loopt. 

Uitbreiding park 

De voorbereiding voor uitbreiding van de faciliteiten op ons park, in 2021 in gang gezet, liepen 
inmiddels gewoon door. Tijdens de ALV van 2022 is hiervan uitgebreid verslag gedaan en ook in het 
jaarverslag over 2021 is hierover uitgebreid gerapporteerd.  

Kort samengevat: het verplaatsen van padelbaan 2 en de aanleg van een 3e padelbaan, een 4e 
Athletic Skills Model2 padelbaan en een smashcourt tennisbaan. Direct achter de vier padelbanen 
een geluidwerend scherm van 4 meter hoog en bijna 50 meter lang. Deze oplossing van de 
geluidhinder kwam voort uit een extern geluidonderzoek op aanwijzing van gemeente Montferland. 
Het plan is aan de direct betrokken bewoners voorgelegd en akkoord bevonden. 

Bij de Extra ALV op 30 mei 2022 zijn de leden uitgebreid over de plannen geïnformeerd. Ook de 
financiering door zowel TVD als vanuit de gemeentepot via Open Club De Nevelhorst (OCDN) is 

                                                             
1 Zie voor meer informatie over de Breedtesport (ALLSTARS/ASM) en de (financiële) ondersteuning door 
maatschappelijke organisaties o.a. de nieuwsbrief van juli 2022, te vinden op onze TVD-site onder de kop 
LEDEN rubriek NIEUWSBRIEVEN ARCHIEF. 
2 Voor meer informatie over ASM zie de TVD-site onder de kop TENNIS rubriek ALLSTARS. 
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toegelicht. De Extra ALV heeft akkoord gegeven op de plannen en op de voorgestelde lening door 
TVD van 170k.  

Hoewel we inmiddels ook overeenstemming hadden met Bank Nederlandse Gemeenten (BNG) en 
Stichting Waarborgfonds Sport (SWS) waarvan laatstgenoemde en de gemeente Montferland, ieder 
voor de helft borg staan voor de lening, bleek er toch een probleem. De pot waaruit de lening moest 
komen was medio het jaar leeg. Hoewel vanuit BNG en SWS werd gezegd dat aanvulling spoedig zou 
plaatsvinden liet dit nog enige tijd op zich wachten. Pas in december 2022 kwam het bericht dat het 
geld beschikbaar was. Inmiddels bleek dat de rente wel fors gestegen was van 2,3% in de eerste 
offerte medio het jaar naar 4,95% in de laatste offerte in december.  

Op 20 juli 2022 is de omgevingsvergunning aangevraagd en op 13 oktober verleend. Hierna gold nog 
een bezwaartermijn van 6 weken welke afliep op 14 november 2022. Hoewel er geen bezwaar was 
ingediend kregen we te maken met een begin 2022 ingediend handhavingsverzoek i.v.m. de 
geluidshinder. Dit leidde er toe dat de gemeente met ingang van 22 december oplegde dat de 
padelbanen om 20.00 uur dicht moesten en pas na het plaatsen van het geluidwerende scherm weer 
langer open kunnen blijven. 

Met de leveranciers was inmiddels overeenstemming over de bouw op ons park. Echter ook bij DVC 
en Margriet moesten voorzieningen vanuit de OCDN-pot komen. Hiervoor was bureau Kragten door 
de gemeente ingeschakeld. In september werd door bureau Kragten een plan voor 500k met 
voorzieningen op de drie locaties aan de gemeente voorgelegd waarmee uiteindelijk alle partijen 
konden instemmen.  

December hebben alle partijen en de gemeente dit plan voor akkoord getekend. Hiermee is een 
intensief onderhandelingstraject afgesloten en konden de bouwplannen definitief worden gemaakt 
en opgestart. In de nieuwsbrieven is hierover met regelmaat verslag gedaan.  

Energie: 

Het faillissement eind 2021 van onze toenmalige energieleverancier, Anode Energie, betekende 
uiteindelijk dat de overheidssubsidie voor deelname in postcoderoos van de Achterhoekse Groene 
Energie Maatschappij (AGEM) in het faillissement terecht kwam. Hierover is AGEM nog in gesprek 
met de belastingdienst. Na een kortstondige overname van de failliete boedel  door VanHelder zijn 
we in januari 2022 overgestapt naar de nieuwe leverancier waarmee AGEM samenwerkt, Energie 
Van Ons. Door de inmiddels fors gestegen energieprijzen zijn we in 2022 circa 10k meer kwijt aan 
energie. Ter compensatie is in de ALV van 2022 een contributieverhoging van 20 euro voor senioren 
voorgesteld en akkoord bevonden. Inmiddels heeft de gemeente eveneens een tegemoetkoming 
toegekend.  

Vanuit het bestuur is via de nieuwsbrief extra aandacht gevraagd voor efficiënte omgang met 
energie. Op de TVD-site staat het Energiebeleid op de start pagina. 
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Verder: 

AED: Philips heeft begin 2022 middels een 'URGENT veiligheidsbericht' een mogelijk probleem met 
de AED-electroden bekend gemaakt. Begin 2023 zijn nieuwe elektroden geleverd en de ‘oude’ 
vervangen. Er is geen acuut gevaar geweest, alleen kon het voorkomen dat een electrode minder 
goed plakte. 

Automatisering: De voorbije jaren zijn veel automatiseringen doorgevoerd, o.a. de 
ledenadministratie, het kassasysteem met klantenscherm, toegang park en gebouw. In 2022 is daar 
een reserveringssysteem voor de barbezetting bijgekomen. Door de automatisering zijn veel 
essentiële verenigingsactiviteiten efficiënter geworden. 

Communicatie met leden:  Informeren van onze leden vindt plaats middels onze website 
(www.tvdidam.nl), WhatsApp groepen, digitale nieuwbrieven (8x), de KNLTB ClubApp en per mail. 
Hiermee zijn onze leden altijd goed geïnformeerd.  

 

Didams Dubbel Open (bron Hans de Weer) 

Het Didam Dubbel Open van 2022 was een groot succes met 264 deelnemers voor tennis en padel. 
Hiermee zaten wij tevens aan het maximale aantal deelnemers die wij toe konden laten. Het plannen 
was een behoorlijke puzzel maar zoals altijd lukte het dit keer ook weer. 

Vier van onze commissieleden hebben aan het eind van het toernooi afscheid genomen, dat zijn 
Hannie Paus, Alice Aaftink, Willie Hansen en Willy Gieling. De toernooileider heeft ze allemaal 
bedankt en een mooie bos bloemen overhandigd. 

Voor het toernooi van 2023 hebben zich al weer vier nieuwe commissieleden aangemeld. Dit zijn 
Marlous Morren,  Moniek Elsebroek, Roy Peters en Pepijn Thämer 

De twee overgebleven commissieleden, Sjaak Derksen en Hans de Weerd, nemen aan het eind van 
het toernooi van 2023 afscheid. 

  

Ontwikkeling ledenbestand (bron Mathieu Prikken) 

De groei van het aantal leden, ingezet in 2020, is in 2022 gevolgd door een lichte daling van het 
aantal leden. De reden hiervoor is tweeledig: 

• Een aantal padelleden uit omliggende woonplaatsen is in verband met de realisatie van 
padelbanen in hun eigen woonplaats overgestapt 

• Daarnaast zijn er een groot aantal leden die tijdens de pandemie lid zijn geworden, tot de 
conclusie gekomen, dat ze of te weinig tijd hebben om tennis en/of padel te spelen of dat deze 
sporten toch niet echt hun ding blijkt te zijn 
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Daarnaast zijn er nog een aantal redenen waardoor het aantal leden is afgenomen zoals verhuizen en 
blessures. Dit aantal is beperkt.  

Hieronder in een tabel het verloop van het aantal leden in 2022. Deze tabel toont de ontwikkeling 
van het ledenbestand KNLTB leden (inclusief niet spelend, jeu de boules en Allstars).  

 

 
 
 
 
 
 
 

Hieronder in de grafiek een weergave op basis van leeftijdscategorie. 
 

 
 
Wat hierin opvalt is dat circa 13% van het ledenbestand een leeftijd heeft van 75 jaar en ouder en 
circa 15% een leeftijd heeft tot 25 jaar. De leeftijdscategorie 45 t/m 54 jaar is het meest 
vertegenwoordigd, namelijk 20%. Door padel is de opbouw sterk verbeterd. 
 
Onderstaande grafiek toont de ontwikkeling van het ledenbestand KNLTB leden (exclusief niet 
spelend, jeu de boules en Allstars). 
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aantal leden per leeftijdscategorie ultimo 2022

 1-1-2022 aanmeldingen afmeldingen 31-12-2022 
Aantal leden per 1-1-2022 639   639 
Aanmeldingen  97  97 
Afmeldingen   126 126 
Niet spelend 28   28 
Aantal leden per 31-12-2022    582 
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Namens het bestuur,  

Geert Hageman, secretaris TVD 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

JAARVERSLAG TECHNISCHE COMMISIE  

De TC bestaat uit een deelnemer vanuit het bestuur die de bestuurlijke verantwoordelijkheid neemt 
en twee eerst-verantwoordelijken voor de padelcommissie en tenniscommissie. Wilco Fuhler startte 
2022 als voorzitter van de Technische Commissie. Vanaf de Algemene Ledenvergadering 2022 nam 
Eric Jansen de bestuurlijke verantwoordelijkheid over, zodat Wilco zich meer kon richten op het 
verder vormgeven van de breedtesport binnen de club en kon hij de verbinding zijn tussen TVDidam 
en Open Club De Nvelhorst (OCDN. Seye Coenen en Maarten Rabeling hadden aangegeven te 
stoppen als eerst-verantwoordelijken. Alex Steg nam die rol van Maarten over. Helaas is de positie 
van eerst-verantwoordelijke voor tennis het hele jaar vacant geweest en heeft een flinke zoektocht 
met gesprekken met meerdere personen wel geleidt tot meer kandidaten voor een rol of taak binnen 
de tenniscommissie, maar helaas nog geen kartrekker. 

Werkgroepen worden weer commissies 

Waar dit in 2021 nog andersom het geval was, is de naamsverandering weer teruggedraaid. We 
werken binnen de club verder vooral met commissies, dus leek dit duidelijker en passender. De 
commissie overlegt met elkaar en functioneert autonoom, maar deelt hetgeen ze ondernemen met 
het bestuur. De personen met een specifieke rol binnen de commissies overleggen daarnaast met 
degene die dezelfde rol heeft binnen de andere commissie. Concreet betekent dit bijvoorbeeld dat 
de competitieleiders van padel en tennis overleg met elkaar hebben, de eerst-verantwoordelijken 
binnen de Technische Commissie, de jeugdverantwoordelijken, etc..  

Tennis- en padelcompetities 

Bij padel waren er: 11 competitie spelende teams in het voorjaar; in de zomer 7 teams; in het najaar 
ging het om 10 teams en in de winter om 4 teams. In totaal 32 teams met 3 kampioenen. 
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Bij tennis waren er: 10 teams in het voorjaar, 2 teams in de zomer en 13 teams in het najaar. In totaal 
25 competitieteams met 5 kampioenen.  

Bij tennis hadden we al wel jeugdteams. Bij padel waren die er nog niet. 

Toernooien 

We hadden dit jaar wederom een geslaagd DDO. Er waren succesvolle 1e edities van het Lente- en de 
Zomertoernooien bij de tennis voor de volwassenen, met elk 40 deelnemers. Het jaar eindigde met 
het oliebollentoernooi. 

Helaas waren we in 2022 niet in staat om voor de jeugd een eigen clubkampioenschap te 
organiseren. 

(Talent)ontwikkeling voor jong en oud 

Voor wat betreft de talentontwikkeling was er nog steeds de samenwerking met Tennis Solutions.  

De jeugd kon overwegend wel hun tennislessen blijven volgen en er waren ook activiteiten gehouden 
om onze sporten te promoten. De extra lessencyclus t.b.v. de getalenteerden bleef. 

Vanuit de samenwerking met OCDN ontwikkelde het AllStars beweegprogramma zich verder tot een 
volwaardig programma met een breedmotorisch aanbod. AllStars heeft er in de eerste twee jaar toe 
geleid dat er ook vanuit die groep nieuwe spelende leden kwamen. In het najaar zijn we gestart met 
AllStars voor kinderen. De samenwerking van jeu de boules met AllStars helpt beide groepen. Elke 
donderdagochtend is er een drukbezet trainingsmoment en zijn er al initiatieven geweest om de 
momenten uit te breiden. 

Kortom, nog steeds veel ontwikkelingen, maar ook flinke uitdagingen binnen de TC. De 
padelcommissie is wat betreft aantal uitgebreid en functioneert met veel energie. Dezelfde energie is 
er individueel bij de tenniscommissieleden wel, maar helaas nog veelal los van elkaar opererend, 
omdat er geen duidelijke kartrekker was.  

Wilco Fuhler, Bestuurslid Breedtesport 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

JAARVERSLAG CLUBHUISCOMMISSIE 

Na corona heeft de clubhuiscommissie de draad weer opgepakt met het inregelen van een nieuwe 
werkwijze. Reden hiervoor is dat Eric Jansen als voorzitter van de clubhuiscommissie aangegeven 
heeft dat de commissie een zelfsturende commissie wordt met verantwoordelijkheid naar het 
bestuur. 

De clubhuiscommissie bestaat uit Martin Ravenshorst, Hannie Paus, Hans Hendriksen, Carlo 
Scheerder en Norbert Bolder als eerstverantwoordelijke. Met Ans Hendriksen als adviseur op het 
gebied van horecazaken is de commissie compleet.  
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Werkzaamheden bestaan o.a. uit: 

• Inkoop bar 
• In samenspraak met de penningmeester de barprijzen bepalen. Door de snelle 

prijsontwikkelingen van het laatste jaar 2x, waar het streven is om dit 1x per jaar te doen. 
• Bijhouden van het kassasysteem 12  
• Zorgen dat er schoongemaakt wordt 
• Aanspreekpunt zijn voor barmedewerkers exclusief de personeelsplanning, deze is belegd bij 

Ingrid Coenen 
• Werkbeschrijvingen maken en onder de aandacht brengen bij de barmedewerkers 
• Jaarlijks in het voorjaar een bijeenkomst organiseren voor barmedewerkers en hun bij praten 

over de ontwikkelingen 

Er waren veel klachten over de kwaliteit van de koffie waarop het bestuur, in samenspraak met de 
commissie, heeft gekozen voor een andere koffiemachine. Begin dit jaar is deze koffiemachine 
geleverd. Dit heeft geresulteerd in een kwalitatieve verbetering die, zoals uit de reacties blijkt, 
gewaardeerd wordt door de leden.  

Helaas ontkomt de vereniging niet aan de gestegen inkoopprijzen, wat met zich meebrengt dat ook 
de verkoopprijzen moeten worden aangepast.  

Namens de leden van de Clubhuiscommissie, 

Norbert Bolder, eerstverantwoordelijke 

-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

JAARVERSLAG PARKCOMMISSIE  

Tennisbanen 

De tennisbanen 1, 2 en 3 wachten nog op vervanging van de toplaag. Baan 1 is er slecht aan toe, 
terwijl 2 en 3 nog voldoende zijn. Het bestuur heeft onlangs besloten met de vervanging te wachten 
tot de uitbreiding van het park gereed is en dan een besluit te nemen wanneer vervanging aan de 
orde is. De scoreborden op de kunstgrasbanen waren in slechte staat. Deze zijn in het begin van het 
verslagjaar vervangen door nieuwe M-scoreborden. De gravelbanen zijn in het verslagjaar weinig 
gebruikt en aan het eind van het jaar buiten gebruik gesteld i.v.m. de aanstaande wijzigingen van dit 
parkgedeelte in 2023. 

 
Padelbanen 

De 2 banen worden wekelijks handmatig onderhouden. In de zomer is van baan 1 op een zaterdag 
spontaan een ruit gesprongen. Deze is door de leverancier, Padel Nederland, zo snel als mogelijk 
was, vervangen. De oorzaak is moeilijk te achterhalen. Wel is met de leverancier afgesproken dat, 
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indien bij uitbreiding van de padelbanen zij opdracht tot levering krijgen,  wij €1k korting zullen 
ontvangen. 

Park/Groen 

Het park en het groen wordt wekelijks onderhouden en onder handen genomen. Achter het clubhuis 
is er een dichte overkapping geplaatst voor het opbergen van diverse spullen t.b.v. de keuken, zoals 
leeg goed. Onder de bestaande overkapping achter baan 5 is een afgesloten ruimte gemaakt voor het 
opbergen van diverse attributen voor de trainers. 

Gebouwen/clubhuis 

De wens van het bestuur om de kleedruimte/sanitair/keuken te verbeteren, ligt nog in de ijskast! De 
gedachten hierover zijn er wel en hopelijk worden deze de komende tijd verder uitgewerkt en komt 
er een plan van aanpak. 

Team 

Elke maandagmiddag zijn deze mannen present om het hele park te onderhouden. Dat gebeurt in 
volle harmonie en gezelligheid, mede door de perfecte verzorging door Martin. Op 31 december 
2022 is Antoon Lenderink gestopt als groundsman en als lid van de parkcommissie. Hij heeft zich 
precies 35 jaar, meer dan volledig, ingezet voor de club. Intern is op gepaste wijze afscheid van 
Antoon genomen. Op 1 januari 2023 is Bennie Loeters benoemd tot algemeen parkbeheerder. Het 
team bestaat verder uit; Theo Benning, Geert Gerritsen, Willy Waalderbos, Wout van den Boom, 
Ferdie Geurds en ondergetekende. Richard Koster is inmiddels gestopt wegens ziekte. Dus de PC kan 
inmiddels wel weer enige verse krachten gebruiken, zeker gezien de veranderingen op het park. Dus 
kom eens langs op maandagmiddag en ervaar wat je allemaal voor de club kunt betekenen! Mannen 
bedankt namens de club voor jullie trouwe opkomst en gezelligheid. “AGE QUOD AGIS”. (doe je 
ding) 

Stef Kobesen, voorzitter Parkcommissie 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

JAARVERSLAG PR-COMMISSIE  

Het jaar 2022 is voor onze tennisvereniging m.b.t. de sponsoring goed verlopen. In 2021 hadden we 
27 sponsoren. Dit aantal is in 2022 gegroeid naar 31. Naast de reguliere sponsoring heeft het DDO 
toernooi ook veel ‘vrienden van het DD’ opgeleverd. We kunnen dus terugkijken op een goed jaar en 
doen ons best om onze huidige sponsoren ook in 2023 te behouden en nieuwe sponsoren aan de 
club te binden. 

Jan Teunissen, PR-commissie 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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FINANCIEEL JAARVERSLAG  

In 2022 hebben we een tweetal investeringen gedaan. 

We zitten nu ’s zomers beschermd tegen de zon onder twee grote parasols en we hebben ons oude 
kassascherm in het clubhuis vervangen door een nieuw model. Daarnaast hebben we in 2022 de 
eerste uitgaven gedaan in het kader van de uitbreiding van ons park, waaronder het geluids-overlast-
onderzoek. 

Ondanks dat de beperkingen vanwege covid-19 waren opgeheven, heeft dit helaas niet geleid tot 
een stijging van het clubhuisresultaat. De inkomsten zijn aanzienlijk gestegen, maar dat geldt tevens 
voor de uitgaven. Het is aan het bestuur om hier een goede balans in te gaan vinden. Hopelijk vinden 
meer clubleden de weg naar ons clubhuis nu ieder senior tennis/padellid 10 euro tegoed op de 
clubpas heeft gekregen. 

Een zorgenkind in deze tijden zijn uiteraard onze energiekosten. Aangezien we halverwege het jaar 
een jaarcontract hebben kunnen afsluiten en dat daarnaast de start van de uitbreiding van het park is 
verschoven naar 2023, hebben we de energiekosten in de hand kunnen houden. Dit neemt echter 
niet weg dat ze met 63% zijn gestegen t.o.v. het jaar ervoor. 

Onno Paus, Penningmeester TVD. 

 

  


